

## CERTIFICATE OF PARTS QUALITY

*according to recitals 19 and 20 of the supplementary guidelines on vertical restraints in agreements for the sale and repair of motor vehicles and for the distribution of spare parts for motor vehicles (28.05.2010).*

Our products fulfill the requirements applicable to the use of spare parts particularly for repair and maintenance in „authorized repair shops“.

Our original parts match the quality of the components used for the assembly of the motor vehicle in question and have been manufactured according to the specifications and production standards of the motor vehicle; our 'matching quality parts' match the quality according to recital 20 of the guidelines.

This certificate replaces the certificate according to Kfz-GVO 1400/2002, which expired on 31.05.2010.

---

## BESCHEINIGUNG DER TEILEQUALITÄT

*entsprechend den Randziffern 19 und 20 der ergänzenden Leitlinien für vertikale Beschränkungen in Vereinbarungen über den Verkauf und die Instandsetzung von Kraftfahrzeugen und den Vertrieb von Kraftfahrzeugersatzteilen vom 28.5.2010:*

Unsere Produkte entsprechen den Anforderungen für Kfz-Ersatzteile, insbesondere für die Verwendung im Rahmen von Wartungen und Instandsetzungen in „zugelassenen Werkstätten“:

Unsere Originalteile weisen die gleiche Qualität auf wie die für den Bau des betreffenden Fahrzeugs verwendeten Bauteile und wurden nach den Spezifikationen und Produktionsnormen des Fahrzeugherstellers gefertigt; die von uns angebotenen qualitativ gleichwertigen Teile sind qualitativ gleichwertig im Sinne von Randziffer 20 der Leitlinien.

Diese Bescheinigung löst die Bescheinigung nach der Kfz-GVO 1400/2002 ab, die am 31.5.2010 ausgelaufen ist.

Ratingen, 23 February 2016  
**NGK SPARK PLUG EUROPE GMBH**

Igor Skornik  
Commercial Director  
Aftermarket Europe

